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Protokół Nr VII/2024 

VII Sesji Rady Powiatu Wołowskiego 

z dnia 27 listopada 2024 r. w godz. 12.00 – 15.30 

 

Ad 1. Otwarcie sesji. 

VII Sesja Rady Powiatu Wołowskiego odbyła się w dniu 27 listopada 2024 r. w sali sesyjnej Starostwa 

Powiatowego w Wołowie, pl. Piastowski 2, w godz. 12.00 – 15.30. 

Obrady VII Sesji Rady Powiatu Wołowskiego otworzył i poprowadził Przewodniczący Rady Rafał Zając. 

 

W obradach Rady uczestniczyli: 

Pan Konrad Buczek – Skarbnik Powiatu, 

Pan Marcin Cichy – radca prawny, Obsługa Prawna Starostwa, 

Pan Arkadiusz Muszyński – Kierownik Wydziału Komunikacji i Transportu, 

Pan Tomasz Krawiec- Kierownik Wydziału Promocji i Komunikacji Społecznej, 

Pani Katarzyna Fęglerska - Kierownik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych, 

Pan Mariusz Konaniec – Zastępca Komendanta Powiatowego Policji w Wołowie, 

Pan Jarosław Nadwodny – Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej, 

Pani Krystyna Fesz- Chlebowska – Dyrektor Powiatowej Stacji Sanitarno- Epidemiologicznej w 

Wołowie. 

 

Przewodniczący powitał uczestników obrad VII Sesji. Zarządził sprawdzenie kworum. Stwierdził, iż w 

Sesji uczestniczy 16 radnych. 

 

Zgodnie z listą obecności w sesji uczestniczyło 16 radnych: 

1. Rafał Zając – Przewodniczący  

2. Stanisław Borkowski 

3. Rafał Borzyński 

4. Marek Cukrowski 

5. Janusz Dziarski 

6. Beata Gryga 

7. Jarosław Iskra 

8. Jan Janas 

9. Witold Krochmal 

10. Artur Kulesz 

11. Agnieszka Łukaszewska 

12. Paweł Pirek 

13. Barbara Rabiega 

14. Bohdan Stawiski 

15. Józef Szumilas 

16. Katarzyna Uran 

 

Nieobecni: 

 

1. Paweł Gołąb 

 

(Lista obecności stanowi załącznik do protokołu). 

 

Ad 2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

 

Przewodniczący nadmienił, iż radni otrzymali materiały drogą elektroniczną. Przedstawił proponowany 

porządek posiedzenia.  

 

1.  Otwarcie sesji. 

2.  Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

3.  Przyjęcie protokołu nr VI/24. 



str. 2 
 

4.  Wnioski i oświadczenia obywatelskie. 

5.  Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał Rady Powiatu i działalności Zarządu między 

sesjami. 

6.  Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia wysokości opłat 

za usunięcie i przechowywanie pojazdów oraz wysokości kosztów w przypadku odstąpienia od 

usunięcia pojazdu na rok 2025. 

7.  Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały Rady 

Powiatu Wołowskiego LXVI/318/23 z dnia 28 grudnia 2023 r. w sprawie budżetu Powiatu 

Wołowskiego na 2024 rok. 

8.  Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Wołowskiego. 

9.  Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na 

udzielenie pomocy finansowej Gminie Wołów w formie dotacji celowej z przeznaczeniem na 

dofinansowanie realizacji zadań związanych z usuwaniem skutków klęski żywiołowej, w 

związku z sytuacją kryzysową związaną z powodzią. 

10.  Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na 

udzielenie pomocy finansowej Gminie Brzeg Dolny w formie dotacji celowej z przeznaczeniem 

na dofinansowanie realizacji zadań związanych z usuwaniem skutków klęski żywiołowej, w 

związku z sytuacją kryzysową związaną z powodzią. 

11.  Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na 

udzielenie pomocy finansowej Gminie Wińsko w formie dotacji celowej z przeznaczeniem na 

dofinansowanie realizacji zadań związanych z usuwaniem skutków klęski żywiołowej, w 

związku z sytuacją kryzysową związaną z powodzią. 

12.  Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia Programu 

współpracy Powiatu Wołowskiego z organizacjami pozarządowymi oraz z podmiotami, o 

których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie na 2025 r. 

13.  Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w Powiecie Wołowskim za rok szkolny 

2023/2024. 

14.  Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały w 

sprawie powołania Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej, Edukacji, Kultury i Sportu. 

15.  Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia rezygnacji i 

odwołania z funkcji członka Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Wołowskiego oraz zmiany 

składu komisji. 

16.  Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie Rady Powiatu w sprawie przyjęcia rezygnacji i odwołania z 

funkcji członka Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu Wołowskiego oraz zmiany 

składu komisji. 

17.  Informacja Komendanta Powiatowego Policji o stanie bezpieczeństwa publicznego w roku 2023. 

18.  Informacja Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej z realizacji zadań w roku 

2023. 

19.  Ocena stanu bezpieczeństwa sanitarnego powiatu wołowskiego za rok 2023. 

20.  Informacja Przewodniczącego Rady n/t działalności w okresie międzysesyjnym. 

21.  Interpelacje i zapytania radnych. 

22.  Wnioski i oświadczenia radnych. 

23.  Wolne głosy, komunikaty. 

24.  Zakończenie obrad. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady A. Łukaszewska złożyła wniosek formalny o zmianę porządku obrad w 

postaci przesunięcia punktu 17,18 oraz 19 w miejsce po punkcie 5 dotyczącym sprawozdania Starosty z 

wykonania uchwał Rady Powiatu i działalności Zarządu między sesjami. 

 

Przewodniczący Rady powitał obecnych gości. Zarządził ponowne sprawdzenie kworum. Stwierdził, iż w 

Sesji uczestniczy 16 radnych. 

 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania.  
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Głosowano w sprawie: 
Wniosek formalny A. Łukaszewskiej. 

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Stanisław Borkowski, Rafał Borzyński, Marek Cukrowski, Janusz Dziarski, Beata Gryga, Jarosław Iskra, 

Jan Janas, Witold Krochmal, Artur Kulesz, Agnieszka Łukaszewska, Paweł Pirek, Barbara Rabiega, 

Bohdan Stawiski, Józef Szumilas, Katarzyna Uran, Rafał Zając 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Gołąb 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada Powiatu 16 głosami „za” przy braku głosów "przeciwnych” i 

braku głosów „wstrzymujących się” przyjęła wniosek formalny A. Łukaszewskiej. 

 

Przewodniczący zarządził 5 minut przerwy w obradach. 

 

Przewodniczący wznowił obrady po przerwie. Przedstawił proponowany porządek obrad po zmianach. 

 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu nr VI/24. 

4. Wnioski i oświadczenia obywatelskie. 

5. Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał Rady Powiatu i działalności Zarządu między 

sesjami. 

6. Informacja Komendanta Powiatowego Policji o stanie bezpieczeństwa publicznego w roku 2023. 

7. Informacja Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej z realizacji zadań w roku 

2023. 

8. Ocena stanu bezpieczeństwa sanitarnego powiatu wołowskiego za rok 2023. 

9. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia wysokości opłat 

za usunięcie i przechowywanie pojazdów oraz wysokości kosztów w przypadku odstąpienia od 

usunięcia pojazdu na rok 2025. 

10. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały Rady 

Powiatu Wołowskiego LXVI/318/23 z dnia 28 grudnia 2023 r. w sprawie budżetu Powiatu 

Wołowskiego na 2024 rok. 

11. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Wołowskiego. 

12. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na 

udzielenie pomocy finansowej Gminie Wołów w formie dotacji celowej z przeznaczeniem na 

dofinansowanie realizacji zadań związanych z usuwaniem skutków klęski żywiołowej, w 

związku z sytuacją kryzysową związaną z powodzią. 

13. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na 

udzielenie pomocy finansowej Gminie Brzeg Dolny w formie dotacji celowej z przeznaczeniem 

na dofinansowanie realizacji zadań związanych z usuwaniem skutków klęski żywiołowej, w 

związku z sytuacją kryzysową związaną z powodzią. 

14. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na 

udzielenie pomocy finansowej Gminie Wińsko w formie dotacji celowej z przeznaczeniem na 

dofinansowanie realizacji zadań związanych z usuwaniem skutków klęski żywiołowej, w 

związku z sytuacją kryzysową związaną z powodzią. 

15. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia Programu 

współpracy Powiatu Wołowskiego z organizacjami pozarządowymi oraz z podmiotami, o których 

mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie na 2025 r. 

16. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w Powiecie Wołowskim za rok szkolny 
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2023/2024. 

17. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały w 

sprawie powołania Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej, Edukacji, Kultury i Sportu. 

18. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia rezygnacji i 

odwołania z funkcji członka Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Wołowskiego oraz zmiany 

składu komisji. 

19. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie Rady Powiatu w sprawie przyjęcia rezygnacji i odwołania z 

funkcji członka Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu Wołowskiego oraz zmiany 

składu komisji. 

20.  Informacja Przewodniczącego Rady n/t działalności w okresie międzysesyjnym. 

21.  Interpelacje i zapytania radnych. 

22.  Wnioski i oświadczenia radnych. 

23.  Wolne głosy, komunikaty. 

24.  Zakończenie obrad. 

 

Wobec braku głosów przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Stanisław Borkowski, Rafał Borzyński, Marek Cukrowski, Janusz Dziarski, Beata Gryga, Jarosław Iskra, 

Jan Janas, Witold Krochmal, Artur Kulesz, Agnieszka Łukaszewska, Paweł Pirek, Barbara Rabiega, 

Bohdan Stawiski, Józef Szumilas, Katarzyna Uran, Rafał Zając 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Gołąb 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada Powiatu 16 głosami „za”, przy braku głosów „przeciwnych” i 

braku głosów „wstrzymujących się” przyjęła proponowany porządek obrad po zmianach. 

 

Ad 3. Przyjęcie protokołu VI/24. 
 

Przewodniczący zwrócił się z zapytaniem o uwagi do protokołu nr VI/24. 

 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu nr VI/24. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Stanisław Borkowski, Rafał Borzyński, Marek Cukrowski, Janusz Dziarski, Beata Gryga, Jarosław Iskra, 

Jan Janas, Witold Krochmal, Artur Kulesz, Agnieszka Łukaszewska, Paweł Pirek, Barbara Rabiega, 

Bohdan Stawiski, Józef Szumilas, Katarzyna Uran, Rafał Zając 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Gołąb 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu 16 głosami „za”, przy braku głosów 

„przeciwnych” i braku głosów „wstrzymujących się” przyjęła protokół nr VI/24. 

 

Ad 4. Wnioski i oświadczenia obywatelskie. 
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Przewodniczący poinformował, iż w minionym okresie nie wpłynęły żadne zgłoszenia do wystąpienia w 

ramach wniosków i oświadczeń obywatelskich. 

 

Wobec braku wniosków i oświadczeń przystąpiono do punktu kolejnego. 

Ad 5. Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał Rady Powiatu i działalności Zarządu między 

sesjami. 

p. Starosta J. Janas poinformował, iż radni otrzymali materiały drogą elektroniczną. Zwrócił się do 

radnych o zadawanie pytań. 

Wobec braku uwag przystąpiono do punktu kolejnego. 

Ad 6. Informacja Komendanta Powiatowego Policji o stanie bezpieczeństwa publicznego w roku 

2023. 

 

Przewodniczący poinformował, iż radni otrzymali materiały drogą elektroniczną. Nadmienił, iż powyższy 

punkt był jednocześnie porządkiem obrad Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej, Edukacji, Kultury i 

Sportu. Zwrócił się do radnych o zadawanie pytań.  

 

Członek Zarządu B. Stawiski zwrócił się z prośbą do Komisarza p. Mariusza Konańca – Zastępcy 

Komendanta Powiatowego Policji w Wołowie o zwiększenie patroli na dworcu kolejowym w Wołowie. 

Nadmienił o niepokojących wydarzeniach na terenie dworca związanych ze spożywaniem alkoholu. 

 

Komisarz p. M. Konaniec w odpowiedzi na pytanie Członka Zarządu B. Stawiskiego odparł, iż działania 

Policji w tym kierunku są podejmowane. Osoby dopuszczające się spożywania alkoholu na terenie 

dworca PKP zostają ukarane mandatem. Zwrócił się do radnych z informacją o częstotliwości patroli 

policyjnych na dworcach kolejowych zarówno w Wołowie, jak i Brzegu Dolnym. Dodał, iż pomimo 

braków kadrowych efektywność Komendy Powiatowej Policji w Wołowie kształtuje się na wysokim 

poziomie. Nadmienił o dodatkowych patrolach zewnętrznych z Wrocławia celem zwiększenia 

bezpieczeństwa na rzecz lokalnej społeczności.  

 

Członek Zarządu R. Borzyński zapytał o możliwość skierowania patroli w ww. miejsca opłacanych przez 

gminę. 

 

Komisarz p. M. Konaniec odpowiedział, iż funkcjonariusze Policji posiadają informację o miejscach 

zagrożonych, w których należy przeprowadzić patrole lub za pomocą systemu e-Komenda. Wobec tego 

zwrócił się do radnych z prośbą o informowanie o miejscach zagrożonych na terenie gminy Wołów, 

Brzeg Dolny oraz Wińsko. 

 

Członek Zarządu B. Stawiski odparł, iż zgadza się ze słowami p. M. Konańca w temacie bezpieczeństwa 

na terenie Powiatu Wołowskiego, który zdecydowanie wyróżnia wśród sąsiadujących powiatów. 

Jednocześnie przyznał rację w kontekście widocznych działań patrolujących ze strony wołowskiej policji. 

Wobec braku głosów przystąpiono do punktu kolejnego. 

 

Ad 7. Informacja Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej z realizacji zadań w roku 

2023. 

Przewodniczący poinformował, iż radni otrzymali materiały drogą elektroniczną. Nadmienił, iż powyższy 

punkt był jednocześnie porządkiem obrad Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej, Edukacji, Kultury i 

Sportu. Zwrócił się do radnych o zadawanie pytań. 
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Członek Zarządu B. Stawiski zwrócił się z pytaniem do p. Jarosława Nadwodnego – Komendanta 

Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Wołowie o przedstawienie sytuacji Ochotniczej Straży 

Pożarnej Powiatu Wołowskiego na tle innych powiatów w kontekście ewentualnego zapotrzebowania na 

doposażenie. W związku z tym zapytał o działania mające na celu poprawę efektywności OSP. 

Komendant p. J. Nadwodny w swojej wypowiedzi odniósł się do przedmiotowego sprawozdania, 

przedstawiając wysokość kwot dotacji w ramach wsparcia finansowego jednostek włączonych do KSRG. 

Wspomniał o przekazaniu łodzi oraz samochodu dla poszczególnych jednostek. Jednocześnie 

poinformował o pojawieniu się nowej jednostki OSP w Warzęgowie.  

Członek Zarządu B. Stawiski nawiązując do słów Komendanta p. J. Nadwodnego w kontekście jednostki 

OSP w Warzęgowie zapytał czy wobec tego samochód ww. jednostki w przeszłości był własnością OSP 

w Starym Wołowie.  

Dyskusja w temacie wyposażenia jednostek. W dyskusji wzięli udział: Komendant p. J. Nadwodny, 

Członek Zarządu B. Stawiski. 

Wobec braku głosów przystąpiono do punktu kolejnego. 

 

Ad 8. Ocena stanu bezpieczeństwa sanitarnego powiatu wołowskiego za rok 2023. 

 

Przewodniczący poinformował, iż radni otrzymali materiały drogą elektroniczną. Nadmienił, iż powyższy 

punkt był jednocześnie porządkiem obrad Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej, Edukacji, Kultury i 

Sportu. Zwrócił się do radnych o zadawanie pytań. Następnie udzielił głosu p. Krystynie Fesz- 

Chlebowskiej – Dyrektorowi Powiatowej Stacji Sanitarno- Epidemiologicznej celem wypowiedzi w 

temacie ochrony zdrowotnej. 

 

p. K. Fesz- Chlebowska zabrała głos i poruszyła temat aktualnego stanu szczepień. Wspomniała o 

narastającym problemie i skutkach związanych z nieszczepieniem dzieci. Następnie poruszyła temat 

krztuśca. Odniosła się do statystyk z lat poprzednich i obecnych w kontekście narastających zachorowań 

na krztusiec.  

 

Radny A. Kulesz zapytał czy edukacja jest głównym problemem w kontekście rezygnacji ze szczepień. 

 

p. K. Fesz- Chlebowska potwierdziła, iż rezygnacja ze szczepień wynika z edukacji. Wspomniała o 

planach organizowania spotkań ze szkołami na żywo celem poszerzenia wiedzy uczniów w kwestiach 

sanitarno- epidemiologicznych, gdyż uczniom brakuje podstawowej wiedzy o życiu. 

 

Dyskusja na temat edukacji sanitarno- epidemiologicznej. W dyskusji wzięli udział: Radny A. Kulesz, p. 

K. Fesz- Chlebowska. 

 

Członek Zarządu B. Stawiski w imieniu mieszkańców zwrócił się z pytaniem dotyczącym jakości wody 

kranowej na terenie Powiatu Wołowskiego. Następnie nawiązał do występujących przypadkach 

wścieklizny na terenach wschodnich województw. W związku z tym zapytał o ryzyko związane z 

zachorowaniem na powyższą chorobę. Ostatnie pytanie nawiązywało do dostępności szczepionek na 

choroby wymienione w przedmiotowym sprawozdaniu. 

 

p. K. Fesz- Chlebowska odparła, iż woda z kranu na terenie Powiatu Wołowskiego jest bezpieczna i 

zdatna do picia. Nadmieniła, iż wyłącznie wodociąg w miejscowości Turzany na terenie Gminy Wińsko 

częściowo zawiera pestycydy najprawdopodobniej na wskutek stosowania nawozów, które częściowo 

przedostały się do ujęć wody. Dodała, iż sanepid współpracuję z Przedsiębiorstwem Wodno- 

Kanalizacyjnym w Wołowie, dzięki czemu jest na bieżąco informowany o występujących zagrożeniach w 

kwestii jakości wody na terenie Powiatu Wołowskiego. Wobec tego nadmieniła, iż czujność ze strony 

sanepidu jest zachowana. Odnosząc się do pytania w kwestii szczepionek nadmieniła, iż nie występują 
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żadne problemy związane z dostępnością, gdyż występuję tzw. ciąg dystrybucyjny. W następnej 

kolejności udzieliła odpowiedzi w temacie wścieklizny. Powiadomiła o krokach podejmowanych w 

kierunku leczenia wścieklizny u zwierząt domowych oraz dzikich. Wspomniała, iż na dzień dzisiejszy nie 

wpłynęły żadne zgłoszenia przypadków wścieklizny na terenie Powiatu Wołowskiego. 

 

Członek Zarządu B. Stawiski odniósł się do wypowiedzi p. K. Fesz Chlebowskiej w kontekście 

wodociągu w miejscowości Turzany na terenie Gminy Wińsko. Wobec powyższego zapytał o zagrożenie 

ze strony ww. wodociągu. 

 

p. K. Fesz- Chlebowska odnosząc się do pytania Członka Zarządu B. Stawiskiego pokrótce przedstawiła 

sytuację powyższego wodociągu. Jednocześnie poinformowała, iż picie wody z kranu na terenie 

powyższej gminy jest bezpieczne. 

 

Członek Zarządu B. Stawiski zabrał głos i podziękował za udzielenie wyczerpujących odpowiedzi ze 

strony p. K. Fesz- Chlebowskiej, Komendanta p. J. Nadwodnego oraz Komisarza p. M. Konańca. Dodał, 

iż bezpieczeństwo mieszkańców jest najważniejsze. 

 

Członek Zarządu R. Borzyński nawiązał do wypowiedzi p. K. Fesz- Chlebowskiej w kontekście tematu 

wody na terenie Powiatu Wołowskiego. Wobec tego poinformował, iż pomimo utrudnień 

przeprowadzenia badań wody w zakresie występowania pestycydów to Przedsiębiorstwo Wodno- 

Kanalizacyjne w Wołowie systematycznie przeprowadza takie badania. 

 

Wobec braku głosów przystąpiono do głosowania. 

 

Ad 9. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia wysokości 

opłat za usunięcie i przechowywanie pojazdów oraz wysokości kosztów w przypadku odstąpienia od 

usunięcia pojazdu na rok 2025. 

 

Przewodniczący poinformował, iż Komisja Budżetu, Gospodarki, Infrastruktury i Środowiska pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. Dodał, iż radni otrzymali materiały drogą elektroniczną. Następnie 

udzielił głosu p. Arkadiuszowi Muszyńskiego- Kierownikowi Wydziału Komunikacji i Transportu. 

 

p. A. Muszyński przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  

Ustala się opłatę za usunięcie pojazdu z drogi w wysokości: 

1) rower, motorower – 155 zł, 

2) motocykl – 260 zł, 

3) pojazd o dopuszczalnej masie całkowitej do 3,5 t – 660 zł, 

4) pojazd o dopuszczalnej masie całkowitej powyżej 3,5 t do 7,5 t – 805 zł, 

5) pojazd o dopuszczalnej masie całkowitej powyżej 7,5 t do 16 t – 1139 zł, 

6) pojazd o dopuszczalnej masie całkowitej powyżej 16 t – 1208 zł, 

7) pojazd przewożący materiały niebezpieczne – 1334 zł, 

8) hulajnoga elektryczna lub urządzenie transportu osobistego – 155 zł. 

 

Ustala się opłatę za rozpoczętą dobę przechowywania pojazdu usuniętego z drogi w wysokości: 

1) rower, motorower – 20 zł, 

2) motocykl – 26 zł, 

3) pojazd o dopuszczalnej masie całkowitej do 3,5 t – 52 zł, 

4) pojazd o dopuszczalnej masie całkowitej powyżej 3,5 t do 7,5 t – 57 zł, 

5) pojazd o dopuszczalnej masie całkowitej powyżej 7,5 t do 16 t – 70 zł, 

6) pojazd o dopuszczalnej masie całkowitej powyżej 16 t – 70 zł, 

7) pojazd przewożący materiały niebezpieczne – 84 zł, 

8) hulajnoga elektryczna lub urządzenie transportu osobistego – 20 zł. 
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Ustala się wysokość kosztów w przypadku odstąpienia od usunięcia pojazdu powstałych przed wydaniem 

dyspozycji usunięcia lub w trakcie usuwania pojazdu, jeżeli ustaną przyczyny jego usunięcia, na 

poziomie: 

1) 50% opłaty za usunięcie pojazdu – odpowiednio dla poszczególnych rodzajów pojazdów – gdy nie 

został rozpoczęty załadunek pojazdu, 

2) 90% opłaty za usunięcie pojazdu – odpowiednio dla poszczególnych rodzajów pojazdów – w 

pozostałych przypadkach 

 

Wobec braku głosów przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia wysokości opłat za 

usunięcie i przechowywanie pojazdów oraz wysokości kosztów w przypadku odstąpienia od usunięcia 

pojazdu na rok 2025. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Stanisław Borkowski, Rafał Borzyński, Marek Cukrowski, Janusz Dziarski, Beata Gryga, Jarosław Iskra, 

Jan Janas, Witold Krochmal, Artur Kulesz, Agnieszka Łukaszewska, Paweł Pirek, Barbara Rabiega, 

Bohdan Stawiski, Józef Szumilas, Katarzyna Uran, Rafał Zając 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Gołąb 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu 16 głosami „za” przy braku głosów 

„przeciwnych” i braku głosów „wstrzymujących się” podjęła uchwałę w sprawie ustalenia 

wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie pojazdów oraz wysokości kosztów w przypadku 

odstąpienia od usunięcia pojazdu na rok 2025. 

Ad 10. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały 

Rady Powiatu Wołowskiego LXVI/318/23 z dnia 28 grudnia 2023 r. w sprawie budżetu Powiatu 

Wołowskiego na 2024 rok. 

Przewodniczący poinformował, iż Komisja Budżetu, Gospodarki, Infrastruktury i Środowiska pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. Poinformował, iż radni otrzymali materiały drogą elektroniczną. 

p. Skarbnik zabrał głos i poinformował, iż powyższy projekt został szczegółowo procedowany na 

posiedzeniu Komisji Budżetu, Gospodarki, Infrastruktury i Środowiska. W związku z tym zwrócił się do 

radnych o zadawanie pytań. 

Radny P. Pirek zabrał głos i zwrócił się z pytaniem do p. Starosty J. Janasa czy wysokość kwoty 

przeznaczonej na pomoc finansową w związku z likwidowaniem skutków powodzi dla Gminy Wołów, 

Brzeg Dolny oraz Wińsko została ustalona na podstawie wniosków od samorządowców czy w oparciu o 

możliwości Powiatu Wołowskiego. 

Dyskusja w sprawie. W dyskusji wzięli udział: Radny W. Krochmal, p. Starosta J. Janas. 

Wobec braku głosów przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały Rady Powiatu 

Wołowskiego LXVI/318/23 z dnia 28 grudnia 2023 r. w sprawie budżetu Powiatu Wołowskiego na 2024 

rok. 

Wyniki głosowania 
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ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Rafał Borzyński, Marek Cukrowski, Janusz Dziarski, Beata Gryga, Jarosław Iskra, Jan Janas, Witold 

Krochmal, Artur Kulesz, Agnieszka Łukaszewska, Paweł Pirek, Bohdan Stawiski, Józef Szumilas, Rafał 

Zając 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Stanisław Borkowski, Barbara Rabiega, Katarzyna Uran 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Gołąb 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu 13 głosami „za” przy braku głosów 

„przeciwnych” i 3 głosami „wstrzymującymi się” podjęła uchwałę w sprawie zmiany uchwały Rady 

Powiatu Wołowskiego LXVI/318/23 z dnia 28 grudnia 2023 r. w sprawie budżetu Powiatu 

Wołowskiego na 2024 rok. 

Ad 11. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Wołowskiego. 

Przewodniczący poinformował, iż Komisja Budżetu, Gospodarki, Infrastruktury i Środowiska pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. Dodał, iż radni otrzymali materiały drogą elektroniczną. 

p. Skarbnik zabrał głos i przedstawił projektu uchwały wraz z uzasadnieniem. 

Niniejsza uchwała wprowadza dostosowanie do zmian w zakresie podstawowych wartości budżetu,  

tj. dochodów, wydatków oraz przychodów i rozchodów wynikających ze zmian budżetu na 2024 rok. 

 

Radny M. Cukrowski odniósł się do pism ze strony Burmistrza Brzegu Dolnego, Burmistrza Gminy 

Wołów oraz Wójta Gminy Wińsko w kontekście pomocy finansowej na rzecz skutków powodzi. Wobec 

tego zapytał czy Zarząd pochylił się nad powyższymi pismami. 

 

Dyskusja w sprawie. W dyskusji wzięli udział: p. Starosta J. Janas, Radny M. Cukrowski, Radna K. Uran, 

Członek Zarządu R. Borzyński, Radny. W. Krochmal, Radny S. Borkowski. 

Wobec braku głosów przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Wołowskiego. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Rafał Borzyński, Marek Cukrowski, Janusz Dziarski, Beata Gryga, Jarosław Iskra, Jan Janas, Witold 

Krochmal, Artur Kulesz, Agnieszka Łukaszewska, Paweł Pirek, Bohdan Stawiski, Józef Szumilas, Rafał 

Zając 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Stanisław Borkowski, Barbara Rabiega, Katarzyna Uran 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Gołąb 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu 13 głosami „za” przy braku głosów 

„przeciwnych” i 3 głosami „wstrzymującymi się” podjęła uchwałę w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Wołowskiego. 
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Ad 12. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na 

udzielenie pomocy finansowej Gminie Wołów w formie dotacji celowej z przeznaczeniem na 

dofinansowanie realizacji zadań związanych z usuwaniem skutków klęski żywiołowej, w związku z 

sytuacją kryzysową związaną z powodzią. 

Przewodniczący poinformował, iż Komisja Budżetu, Gospodarki, Infrastruktury i Środowiska pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. Dodał, iż radni otrzymali materiały drogą elektroniczną. Zwrócił się do 

radnych o zadawanie pytań. 

Radna K. Uran zabrała głos i odparła, iż podzielenie kwot w formie dotacji celowej przez ⅓ pomiędzy  

Gminą Wołów, Gminą Brzeg Dolny oraz Gminą Wińsko w jej ocenie byłoby rozwiązaniem 

sprawiedliwym. Jednocześnie poinformowała o wniosku formalnym w temacie zmiany podziału kwot w 

formie pomocy finansowej związanej z powodzią. 

Dyskusja n/t kryteriów oraz decyzji podziału kwot pomiędzy powyższymi gminami. W dyskusji wzięli 

udział: p. Starosta J. Janas, Członek Zarządu R. Borzyński, Radna K. Uran, Radny J. Szumilas, Radny P. 

Pirek, Radny W. Krochmal, Radny S. Borkowski, Radny M. Cukrowski, p. Wicestarosta B. Gryga, 

Członek Zarządu B. Stawiski. 

Wiceprzewodnicząca Rady A. Łukaszewska zgłosiła wniosek formalny o zakończenie dyskusji. 

Radny J. Szumilas nadmienił, iż przed zgłoszeniem wniosku formalnego Wiceprzewodniczącej A. 

Łukaszewskiej zgłoszone zostały także inne wnioski dotyczące zmiany podziału kwot. 

Przewodniczący Rady odparł, iż powyższe wnioski nie zostały zgłoszone przez system eSesji. Wobec 

powyższego nie zostały one uwzględnione w głosowaniu. 

Głosowano w sprawie: 

O zakończenie dyskusji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI 1 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Rafał Borzyński, Beata Gryga, Jarosław Iskra, Jan Janas, Witold Krochmal, Artur Kulesz, Agnieszka 

Łukaszewska, Bohdan Stawiski, Rafał Zając 

PRZECIW (1) 

Józef Szumilas 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Stanisław Borkowski, Marek Cukrowski, Janusz Dziarski, Paweł Pirek, Barbara Rabiega, Katarzyna Uran 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Gołąb 

 

Wobec powyższego Przewodniczący zamknął dyskusję.  

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie 

pomocy finansowej Gminie Wołów w formie dotacji celowej z przeznaczeniem na dofinansowanie 

realizacji zadań związanych z usuwaniem skutków klęski żywiołowej, w związku z sytuacją kryzysową 

związaną z powodzią. 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 
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Rafał Borzyński, Beata Gryga, Jan Janas, Witold Krochmal, Artur Kulesz, Agnieszka Łukaszewska, 

Bohdan Stawiski, Rafał Zając 

PRZECIW (2) 

Paweł Pirek, Józef Szumilas 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Stanisław Borkowski, Marek Cukrowski, Janusz Dziarski, Jarosław Iskra, Barbara Rabiega, Katarzyna 

Uran 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Gołąb 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu 8 głosami „za” przy 2 głosach „przeciwnych” i 6 

głosach „wstrzymujących się” podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy 

finansowej Gminie Wołów w formie dotacji celowej z przeznaczeniem na dofinansowanie realizacji 

zadań związanych z usuwaniem skutków klęski żywiołowej, w związku z sytuacją kryzysową 

związaną z powodzią. 

Ad 13. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na 

udzielenie pomocy finansowej Gminie Brzeg Dolny w formie dotacji celowej z przeznaczeniem na 

dofinansowanie realizacji zadań związanych z usuwaniem skutków klęski żywiołowej, w związku z 

sytuacją kryzysową związaną z powodzią. 

Przewodniczący poinformował, iż Komisja Budżetu, Gospodarki, Infrastruktury i Środowiska pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. Dodał, iż radni otrzymali materiały drogą elektroniczną. Zwrócił się do 

radnych o zadawanie pytań. 

Radny M. Cukrowski zgłosił wniosek formalny o ogłoszenie 10 minutowej przerwy. 

Głosowano w sprawie: 

Ogłoszenie przerwy. 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW; 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1  

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Stanisław Borkowski, Marek Cukrowski, Janusz Dziarski, Artur Kulesz, Józef Szumilas, Katarzyna Uran, 

Rafał Zając 

PRZECIW (7) 

Rafał Borzyński, Beata Gryga, Jan Janas, Witold Krochmal, Agnieszka Łukaszewska, Barbara Rabiega, 

Bohdan Stawiski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Jarosław Iskra, Paweł Pirek 

 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Gołąb 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada Powiatu 7 głosami „za”, przy 7 głosach „przeciwnych” i 2 

głosami „wstrzymującymi się” nie przyjęła wniosku formalnego o ogłoszenie przerwy. 

 

Wobec powyższego przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały. 

 

W tym miejscu Radny M. Cukrowski opuścił posiedzenie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie 

pomocy finansowej Gminie Brzeg Dolny w formie dotacji celowej z przeznaczeniem na dofinansowanie 
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realizacji zadań związanych z usuwaniem skutków klęski żywiołowej, w związku z sytuacją kryzysową 

związaną z powodzią. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Rafał Borzyński, Beata Gryga, Jarosław Iskra, Jan Janas, Witold Krochmal, Artur Kulesz, Agnieszka 

Łukaszewska, Bohdan Stawiski, Rafał Zając 

PRZECIW (2) 

Paweł Pirek, Józef Szumilas 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Stanisław Borkowski, Janusz Dziarski, Katarzyna Uran 

BRAK GŁOSU (2) 

Marek Cukrowski, Barbara Rabiega 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Gołąb  

 

Członek Zarządu B. Stawiski zgłosił wniosek formalny o reasumpcję głosowania. 

 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

Wniosek formalny o powtórzenie głosowania. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Rafał Borzyński, Beata Gryga, Jarosław Iskra, Jan Janas, Witold Krochmal, Artur Kulesz, Agnieszka 

Łukaszewska, Paweł Pirek, Barbara Rabiega, Bohdan Stawiski, Józef Szumilas, Katarzyna Uran, Rafał 

Zając 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Stanisław Borkowski, Janusz Dziarski 

BRAK GŁOSU (1) 

Marek Cukrowski 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Gołąb 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada Powiatu 13 głosami „za”, przy braku głosów „przeciwnych” i 2 

głosami „wstrzymującymi się” przyjęła wniosek formalny o reasumpcję głosowania. 

 

Wobec powyższego przystąpiono do ponownego głosowania nad projektem uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie 

pomocy finansowej Gminie Brzeg Dolny w formie dotacji celowej z przeznaczeniem na dofinansowanie 

realizacji zadań związanych z usuwaniem skutków klęski żywiołowej, w związku z sytuacją kryzysową 

związaną z powodzią. Powtórzone głosowanie. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Rafał Borzyński, Beata Gryga, Jarosław Iskra, Jan Janas, Witold Krochmal, Artur Kulesz, Agnieszka 

Łukaszewska, Bohdan Stawiski, Rafał Zając 

PRZECIW (2) 

Paweł Pirek, Józef Szumilas 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Stanisław Borkowski, Janusz Dziarski, Barbara Rabiega, Katarzyna Uran 

BRAK GŁOSU (1) 

Marek Cukrowski 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Gołąb 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu 9 głosami „za” przy 2 głosach „przeciwnych” i 4 

głosach „wstrzymujących się” podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy 

finansowej Gminie Brzeg Dolny w formie dotacji celowej z przeznaczeniem na dofinansowanie 

realizacji zadań związanych z usuwaniem skutków klęski żywiołowej, w związku z sytuacją 

kryzysową związaną z powodzią. 

Przewodniczący zarządził ponowne sprawdzenie kworum. Stwierdził, iż w Sesji uczestniczy 15 radnych. 

Wobec braku uwag przystąpiono do punktu kolejnego. 

 

Ad 14. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na 

udzielenie pomocy finansowej Gminie Wińsko w formie dotacji celowej z przeznaczeniem na 

dofinansowanie realizacji zadań związanych z usuwaniem skutków klęski żywiołowej, w związku z 

sytuacją kryzysową związaną z powodzią. 

 

Przewodniczący poinformował, iż Komisja Budżetu, Gospodarki, Infrastruktury i Środowiska pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. Dodał, iż radni otrzymali materiały drogą elektroniczną. Zwrócił się do 

radnych o zadawanie pytań. 

 

Radny M. Cukrowski dołączył do posiedzenia. 

 

Członek Zarządu B. Stawiski zwrócił się z prośbą do Przewodniczącego Rady o przedstawienie opinii 

publicznej wyników głosowania przedmiotowej uchwały w związku z jej wcześniejszym procedowaniem 

przez Komisję Zdrowia, Polityki Społecznej, Edukacji, Kultury i Sportu. Nadmienił, iż radni głosujący w 

dniu dzisiejszym za odrzuceniem przedmiotowych uchwał jeszcze w dniu wczorajszym głosowali za ich 

przyjęciem. Dodał, iż kwoty dotacji celowej zostaną przeznaczone wyłącznie dla mieszkańców Powiatu 

Wołowskiego. 

 

Dyskusja w sprawie. W dyskusji wzięli udział: Radny J. Szumilas, Członek Zarządu B. Stawiski, Radny 

P. Pirek, Przewodniczący Rady R. Zając, Radny S. Borkowski. 

 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania: 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie 

pomocy finansowej Gminie Wińsko w formie dotacji celowej z przeznaczeniem na dofinansowanie 

realizacji zadań związanych z usuwaniem skutków klęski żywiołowej, w związku z sytuacją kryzysową 

związaną z powodzią. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Stanisław Borkowski, Rafał Borzyński, Beata Gryga, Jarosław Iskra, Jan Janas, Witold Krochmal, Artur 

Kulesz, Agnieszka Łukaszewska, Barbara Rabiega, Bohdan Stawiski, Rafał Zając 

PRZECIW (2) 

Paweł Pirek, Józef Szumilas 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Janusz Dziarski, Katarzyna Uran 
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NIEOBECNI (2) 

Marek Cukrowski, Paweł Gołąb  

 

Przewodniczący zarządził ponowne sprawdzenie kworum. Stwierdził, iż w Sesji uczestniczy 16 radnych. 

Wiceprzewodnicząca A. Łukaszewska zgłosiła wniosek formalny o reasumpcję głosowania. 

 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

Wniosek formalny o powtórzenie głosowania. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Stanisław Borkowski, Rafał Borzyński, Marek Cukrowski, Janusz Dziarski, Beata Gryga, Jarosław Iskra, 

Jan Janas, Witold Krochmal, Artur Kulesz, Agnieszka Łukaszewska, Paweł Pirek, Barbara Rabiega, 

Bohdan Stawiski, Józef Szumilas, Katarzyna Uran, Rafał Zając 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Gołąb 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada Powiatu 16 głosami „za”, przy braku głosów „przeciwnych” i 

braku głosów „wstrzymujących się” przyjęła wniosek formalny o reasumpcję głosowania. 

 

Wobec powyższego przystąpiono do ponownego głosowania nad projektem uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie 

pomocy finansowej Gminie Wińsko w formie dotacji celowej z przeznaczeniem na dofinansowanie 

realizacji zadań związanych z usuwaniem skutków klęski żywiołowej, w związku z sytuacją kryzysową 

związaną z powodzią. Powtórzenie głosowania. 

Wyniki glosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Stanisław Borkowski, Rafał Borzyński, Beata Gryga, Jarosław Iskra, Jan Janas, Witold Krochmal, Artur 

Kulesz, Agnieszka Łukaszewska, Barbara Rabiega, Bohdan Stawiski, Rafał Zając 

PRZECIW (2) 

Paweł Pirek, Józef Szumilas 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Marek Cukrowski, Janusz Dziarski, Katarzyna Uran 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Gołąb 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu 11 głosami „za” przy 2 głosach „przeciwnych” i 

3 głosami „wstrzymującymi się” podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy 

finansowej Gminie Wińsko w formie dotacji celowej z przeznaczeniem na dofinansowanie realizacji 

zadań związanych z usuwaniem skutków klęski żywiołowej, w związku z sytuacją kryzysową 

związaną z powodzią. 

 

Ad 15. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia Programu 

współpracy Powiatu Wołowskiego z organizacjami pozarządowymi oraz z podmiotami, o których 

mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie na 2025 r. 

 

Członek Zarządu R. Borzyński zgłosił wniosek formalny o ogłoszenie przerwy. 
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Przewodniczący zarządził 5 minut przerwy w obradach. 

 

Przewodniczący wznowił obrady po przerwie. Poinformował, iż radni otrzymali materiały drogą 

elektroniczną. Zwrócił się do radnych o zadawanie pytań. 

 

Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej, Edukacji, Kultury i Sportu przedstawiła 

pozytywną opinię do projektu uchwały.  

 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania: 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia Programu współpracy 

Powiatu Wołowskiego z organizacjami pozarządowymi oraz z podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 

3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2025 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Stanisław Borkowski, Rafał Borzyński, Marek Cukrowski, Janusz Dziarski, Beata Gryga, Jarosław Iskra, 

Jan Janas, Witold Krochmal, Artur Kulesz, Agnieszka Łukaszewska, Paweł Pirek, Barbara Rabiega, 

Bohdan Stawiski, Józef Szumilas, Katarzyna Uran, Rafał Zając 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Gołąb 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu 16 głosami „za”, przy braku głosów 

„przeciwnych” i braku głosów „wstrzymujących się” podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia 

Programu współpracy Powiatu Wołowskiego z organizacjami pozarządowymi oraz z podmiotami, o 

których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i 

o wolontariacie na 2025 r. 

 

Ad 16. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w Powiecie Wołowskim za rok szkolny 

2023/2024. 

 

Przewodniczący poinformował, iż radni otrzymali materiały drogą elektroniczną. Zwrócił się do radnych 

o zadawanie pytań. 

 

Wobec braku uwag przystąpiono do punktu kolejnego. 

 

Ad 17. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały w 

sprawie powołania Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej, Edukacji, Kultury i Sportu. 

 

Przewodniczący poinformował, iż przedmiotowa uchwała wynika z pisma Radnego A. Kulesza z prośbą 

o możliwość uczestnictwa w pracach Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej, Edukacji, Kultury i Sportu.  

 

Radny A. Kulesz potwierdził, iż wyraża chęci do uczestnictwa w pracach Komisji Zdrowia, Polityki 

Społecznej, Edukacji, Kultury i Sportu. 

 

Przewodniczący zwrócił się do radnych o zgłaszanie kandydatów do uczestnictwa w pracach Komisji 

Zdrowia, Polityki Społecznej, Edukacji, Kultury i Sportu. 

 

Wobec braku zgłoszeń kandydatów przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie 
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Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

powołania Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej, Edukacji, Kultury i Sportu. Uzupełnienie składu o 

radnego A. Kuleszę. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Stanisław Borkowski, Rafał Borzyński, Marek Cukrowski, Janusz Dziarski, Beata Gryga, Jarosław Iskra, 

Jan Janas, Witold Krochmal, Artur Kulesz, Agnieszka Łukaszewska, Paweł Pirek, Barbara Rabiega, 

Bohdan Stawiski, Józef Szumilas, Katarzyna Uran, Rafał Zając 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Gołąb 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu 16 głosami „za”, przy braku głosów 

„przeciwnych” i braku głosów „wstrzymujących się” podjęła uchwałę w sprawie zmiany uchwały w 

sprawie powołania Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej, Edukacji, Kultury i Sportu. Uzupełnienie 

składu o radnego A. Kuleszę. 

 

Ad 18. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia rezygnacji 

i odwołania z funkcji członka Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Wołowskiego oraz zmiany składu 

komisji. 

 

Przewodniczący poinformował, iż powyższa uchwała wynika z rezygnacji Wiceprzewodniczącego J. Iskry 

z funkcji członka Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Wołowskiego. Poinformował, iż przedmiotowa 

uchwała pełni funkcję wyłącznie porządkową. Zwrócił się do radnych o zadawanie pytań. 

 

Radna K. Uran zwróciła się z pytaniem do Wiceprzewodniczącego J. Iskry o plany względem dołączenia 

do pozostałych komisji stałych. Jednocześnie zapytała z czego wynika owa rezygnacja. 

 

Wiceprzewodniczący J. Iskra w odpowiedzi na pytanie Radnej K. Uran odparł, iż po nowym roku 

zamierza przystąpić do dwóch komisji stałych. Poinformował o planowanym dołączeniu do Komisji 

Zdrowia, Polityki Społecznej, Edukacji, Kultury i Sportu, aczkolwiek uważa, iż uzupełnienie składu o 

Radnego A. Kuleszę sprawia, iż na dzień dzisiejszy liczba osób uczestniczących w pracach komisji jest 

wystarczająca.  

 

Dyskusja w sprawie. W dyskusji wzięli udział: Członek Zarządu B. Stawiski, Wiceprzewodniczący J. 

Iskra. 

 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowanie w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia rezygnacji i odwołania z 

funkcji członka Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Wołowskiego oraz zmiany składu komisji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Stanisław Borkowski, Rafał Borzyński, Marek Cukrowski, Janusz Dziarski, Beata Gryga, Jarosław Iskra, 

Jan Janas, Witold Krochmal, Artur Kulesz, Agnieszka Łukaszewska, Paweł Pirek, Barbara Rabiega, 

Bohdan Stawiski, Józef Szumilas, Rafał Zając 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Katarzyna Uran 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Gołąb 
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Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu 15 głosami „za”, przy braku głosów 

„przeciwnych” i 1 głosie „wstrzymującym się” podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia rezygnacji i 

odwołania z funkcji członka Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Wołowskiego oraz zmiany składu 

komisji. 

 

Ad 19. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie Rady Powiatu w sprawie przyjęcia rezygnacji i 

odwołania z funkcji członka Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu Wołowskiego oraz 

zmiany składu komisji. 

 

Przewodniczący poinformował, iż powyższa uchwała wynika z rezygnacji Wiceprzewodniczącego J. Iskry 

z funkcji członka Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu Wołowskiego. Poinformował, iż 

przedmiotowa uchwała pełni funkcję wyłącznie porządkową. Zwrócił się do radnych o zadawanie pytań. 

 

Wobec braku pytań przystąpiono do punktu kolejnego. 

 

Głosowanie w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie Rady Powiatu w sprawie przyjęcia rezygnacji i odwołania z funkcji 

członka Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu Wołowskiego oraz zmiany składu komisji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Stanisław Borkowski, Rafał Borzyński, Marek Cukrowski, Janusz Dziarski, Beata Gryga, Jarosław Iskra, 

Jan Janas, Witold Krochmal, Artur Kulesz, Agnieszka Łukaszewska, Paweł Pirek, Barbara Rabiega, 

Bohdan Stawiski, Józef Szumilas, Rafał Zając 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Katarzyna Uran 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Gołąb 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu 15 głosami „za”, przy braku głosów 

„przeciwnych” i 1 głosie „wstrzymującym się” podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia rezygnacji i 

odwołania z funkcji członka Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu Wołowskiego oraz 

zmiany składu komisji. 

 

Ad 20. Informacja Przewodniczącego Rady n/t działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady poinformował o udziale w poszczególnych uroczystościach.  

 

Wobec braku uwag przystąpiono do punktu kolejnego. 

 

Ad 21. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Radny M. Cukrowski odnosząc się do informacji w punkcie poprzednim zwrócił się z pytaniem do 

Przewodniczącego o udzielenie odpowiedzi n/t udziału w konkretnych uroczystościach z okazji Dnia 

Niepodległości. 

 

Przewodniczący w odpowiedzi na pytanie Radnego M. Cukrowskiego pokrótce wymienił wszystkie 

uroczystości z okazji Dnia Niepodległości, w których uczestniczył. 

 

Wobec wyczerpania porządku przystąpiono do punktu kolejnego. 

 

Ad 22. Wnioski i oświadczenia radnych. 
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Radna B. Rabiega złożyła dwie interpelacje w sprawie przekazania środków przez Powiat dla gmin w 

związku z kosztami akcji przeciwpowodziowej oraz w sprawie bieżącego utrzymania chodników przy 

drogach powiatowych na terenie gminy Wińsko. Następnie odczytała treść powyższych interpelacji. 

 

Radny W. Krochmal wystąpił z wnioskiem w sprawie kontroli inwestycji na rondzie Miasta Canteleu w 

Wołowie, gdyż w Jego ocenie niedopuszczalne jest, aby inwestycja tego typu nie posiadała myjni 

samochodowej. Wobec powyższego nadmienił, iż wynikiem prac w ramach ww. inwestycji studzienki 

kanalizacyjne zostają zanieczyszczone błotem. Podsumowując swoją wypowiedź odparł, iż należy 

kontrolować bieżącą działalność podmiotów wykonujących poszczególne pracę na drogach na terenie 

Powiatu Wołowskiego. W następnej kolejności odniósł się do ścieżki rowerowej, znajdującej się przy 

działkach ogrodowych na terenie Wołowa, której brakuje oznakowania sygnalizującego koniec ścieżki 

oraz organizacji poruszania się po ścieżce. W związku z tym zaproponował rozwiązanie ww. kwestii. 

 

Wiceprzewodniczący J. Iskra odnosząc się do wcześniejszych wypowiedzi Członka Zarządu B. 

Stawiskiego odparł w kontekście prac w komisjach zaznaczył, iż jest członkiem Komisji Statutowej. 

 

Członek Zarządu R. Borzyński odniósł się do wypowiedzi Radnego W. Krochmala. Przyznał rację w 

kontekście problemu z występującym błotem, powstającym w wyniku prac nad ww. inwestycją. 

Nadmienił, iż gmina poczyniła daleko idące kroki związane z wystąpieniem do wykonawcy celem 

unormowania sytuacji. Zwrócił się do Radnego W. Krochmala o informowanie PWK o zanieczyszczaniu 

studzienek kanalizacyjnych. 

 

Radny S. Borkowski zwrócił się z prośbą o interwencję w sprawie stanu drogi w miejscowości Dąbie. 

 

p. Starosta J. Janas odnosząc się do prośby ze strony Radnego S. Borkowskiego odparł, iż zainterweniuję 

w powyższej sprawie. W związku z  powyższym poinformował o powołaniu nowego Dyrektora ZDP. 

Pokrótce podsumował audyt z działalności ZDP. Wspomniał o planach, które ZDP zamierza w 

zrealizować. Nadmienił o remontach oraz pozostałych zmianach na terenie Starostwa Powiatowego w 

Wołowie. 

 

Radna K. Uran poinformowała o złożonych interpelacjach. W następnej kolejności zwróciła się z 

pytaniem do p. Starosty J. Janasa w kontekście wypełnienia zaleceń pokontrolnych dotyczących 

archiwum.  

 

p. Starosta J. Janas poinformował o etapie zbierania dokumentacji przeznaczonych do przekazania do 

archiwum.  

 

Radna K. Uran zapytała p. Starostę J. Janasa o możliwość podwyższenia wynagrodzeń dla pracowników 

Starostwa Powiatowego w Wołowie. 

 

p. Starosta J. Janas poinformował, iż z dniem 1 listopada 2024 r. nastąpiła regulacja wynagrodzeń dla 

pracowników. Dodał, iż z dniem 1 stycznia 2025 r. planowane są podwyżki diet dla Radnych Rady 

Powiatu Wołowskiego po uzgodnieniu z Przewodniczącym Rady R. Zającem. Nadmienił, iż zadaniem 

priorytetowym jest pozyskanie pieniędzy zewnętrznych na remonty dróg w powiecie. Nawiązał do 

wydarzeń z przeszłości w kontekście zarządzenia funduszu pierwszego Polskiego Ładu.  

 

Członek Zarządu B. Stawiski nadmienił, iż jego zdaniem podwyższanie diet dla Radnych Powiatu 

Wołowskiego nie jest konieczne. W jego ocenie istnieją ważniejsze wydatki. 

 

Członek Zarządu R. Borzyński odniósł się do wypowiedzi p. Starosty J. Janasa w kwestii zarządzenia 

funduszami pozyskanymi z pierwszego Polskiego Ładu. Nadmienił, iż są to wydarzenia teraźniejsze a nie 

przeszłe. 

 

Radny J. Dziarski nawiązując do informacji p. Starosty J. Janasa odparł, iż pieniądze zaplanowane na 

remont dróg w powiecie zostały pozyskane jeszcze przez Zarząd poprzedniej kadencji. 
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Dyskusja w temacie dróg powiatowych. W dyskusji wzięli udział: Członek Zarządu B. Stawiski, Radny J. 

Szumilas, p. Starosta J. Janas, Radny W. Krochmal. 

 

Wobec wyczerpania porządku przystąpiono do punktu kolejnego. 

 

Ad 23. Wolne głosy, komunikaty. 

 

Przewodniczący Rady poinformował o posiedzeniu komisji wspólnych w dniu 2 grudnia 2024 r. o godz. 

9.00. 

 

Radny M. Cukrowski nadmienił, iż w dzisiejszych obradach zabrakło dyskusji w temacie PCM. Odniósł 

się do wniosku, który składał w kontekście zaprezentowania okresowych sprawozdań o planach 

działalności PCM.  

 

Dyskusja w temacie PCM. W dyskusji wzięli udział: Radna K. Uran, Członek Zarządu B. Stawiski. 

 

Wobec wyczerpania porządku przystąpiono do punktu kolejnego. 

 

Ad 24. Zakończenie obrad 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Rafał Zając zamknął obrady VII Sesji Rady 

Powiatu Wołowskiego. 

 

Przewodniczący 

Rady Powiatu Wołowskiego 

  

 

Przygotował(a):  

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


